
Vragen van LA:

Parkeersituatie station Heino. 
In november neemt het college een besluit welke variant de voorkeur heeft.  Het is waarschijnlijk dat 
er hiervoor nogal wat waardevolle bomen gekapt moeten worden .Bovendien is een flink deel van het 
gebied onderdeel van het Natuurlijk Netwerk Nederland (voormalige Ecologische Hoofdstructuur). 
Is het college van plan om voor het te nemen besluit overleg te voeren met de Werkgroep Groen 
Samen Doen en de Bomenstichting en hun bemerkingen zwaar te laten meewegen?
Zo nee. Waarom niet?


